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A439.230/2023 Sak.nr. 550 

Remiss förslag till Polismyndighetens föreskrifter om inköps-, 

försäljnings- och förmedlingsförteckningar samt anmälan om 

transaktioner med skjutvapen 

Svenska jägareförbundet (”förbundet”) har följande allmänna synpunkter på remitterat förslag. 

 

Förbundet företräder medlemmarna och jägarkåren som är konsumenter och kunder till vapenhandlare. 

Förbundet har inte insyn i den praktiska, dagliga hanteringen av vapen inom vapenhandlarnas 

verksamhet och har därför inga synpunkter i detalj på förslaget.  

 

Ur förbundets synpunkt är det dock viktigt att förslaget leder till ett enkelt och kostnadseffektivt 

system. Det är viktigt att varken vapenhandlarna eller Polismyndigheten åläggs onödig administration 

eftersom det drabbar jägarkåren i form av kostnader eller längre handläggningstider.  

 

Det är samtidigt väldigt viktigt att systemet och kommunikationen är säker så att uppgifter om vapen 

och vapeninnehavare inte riskerar att röjas för utomstående. I ljuset av dagens samhällsutveckling är 

detta ännu viktigare än någonsin.  

 

SVENSKA JÄGAREFÖRBUNDET 

Åke Granström   Ola Wälimaa 

TF Generalsekreterare   Förbundsjurist 


